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Ako som už v minulosti povedal, sme vo vojne. Dav to zatiaľ žiaľ nechápe. Chápu to v istých
mantineloch tí, ktorí boli 1. septembra 2021 na protestoch, chápu to o niečo viac tí, ktorí sú v
politike resp. v riadiacich pozíciách a myslia to s národom dobre, či tí, ktorí prečítali Dostatočne
Všeobecnú Teóriu Riadenia (DVTR). A táto vojna má jasný koniec a skončí to prehrou anglo-
amerického močiara s centrálou v Londýne a pádom tohoto neľudského systému. Lenže to
neznamená, že môžeme sedieť na zadku.

Prečo nemôžeme sedieť na zadku?

Pretože zaplačeme nad výsledkom, lebo ide o to, že prenechávame zodpovednosť za seba niekomu
inému t.j. opakuje sa situácia „nech s tým niekto niečo urobí“ a keď s tým niekto niečo urobí, tak
zaznie „ale ja som toto nechcel“ a stredajší protest ukázal, že nie ste sami a preto nemáte výhovorku
prečo čakáte na niekoho, kto to začne.

Ďalšia vec je, že Slovensko je malá krajina a Slovákov je málo, a to znamená, že tak či onak budeme
súčasťou väčšieho celku, ale nie je jedno to, do ktorého celku sa pridáme a ani to, že ako a za akých
podmienok sa pripojíme.

Pointa teda nie je v tom, či táto liberál-fašistická čvarga vypadne, ale v tom, že ako odíde a čo bude
po tom. Ide totiž o to, či sa vydáme cestou násilia, ako to chcú naši nepriatelia (močiar -stále sa
nevzdali projektu Slovensko ako druhá Ukrajina s tým, že toto vyhovuje aj globálnemu zákulisiu) a
tým pádom sa nám nepodarí obnoviť právny štát, staneme sa poľom neoraným a nakoniec nás pohltí
niekto stabilnejší. Alebo obnovíme právny a sociálny štát, a tým pádom budeme môcť sami riadiť
kam, ako a s akými podmienkami vstúpime. A vzhľadom na to, čo bolo 1. septembra, tak by som
povedal, že je nás dosť na začatie vecí.

Prečo sa to deje?

Nuž, močiar sem dosadil absolútne bábky, ktorých úlohou nie je aby veci chápali, ale to, aby vykonali
vôľu svojho pána. Matelko je zas agentom globálneho zákulisia (GP), ktorý chce nielen vykopnúť
močiar z tohto územia (všetky Matelkove kroky v podstate idú od extrému do extrému a podrývajú
mocenský základ poskokov močiara na Slovensku), ale aj prevziať riadenie nad vznikajúcim
zoskupením krajín, lebo napriek všetkému sme duchovne dosť vyspelý národ, a tak robili všetko
preto, aby naša duchovnosť bola dusená a neprejavila sa. Preto, ak sa to otvorene prejaví, tak všetky
ich konštrukcie sa zosypú ako domčeky z karát.

Dodávam, že je neuveriteľne veľké šťastie to, že tento covid cirkus nerobí Fico, Pellegrini a Smer-
SSD, ale liberál-fašistická čvarga zložená z neschopných a hlúpych ťuťmákov a všetkého-schopných
zapredancov, lebo ak by to predsa boli oni, tak Slovensko by prišlo o najlepšie kádre v
nadchádzajúcej sa čistke.

Prečo píšem napriek tomu o páde systému?

Nuž americkí patrioti v US armáde koncom 80. a začiatkom 90. rokov zistili, že USA sú pod útokom,
len nevedeli, kto útočí a ako. Samozrejme začali vyšetrovanie, ktoré zas GP maximálnou možnou
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mierou brzdil až do roku 2010, kedy si vedenie GP uvedomilo, že deprivanti z močiara sa im totálne
vymkli kontrole a plánujú totálne šialenstvo. Konkrétne chcú spustiť projekt zlatej miliardy cez
atómovú vojnu s Ruskom a následne s biologickou vojnou voči vlastnej populácii. Lenže GP veľmi
dobre vie, že tieto plány sa nedajú uskutočniť z toho dôvodu, že by Rusi odpovedali podobným
spôsobom a výslednú atómovú vojnu by neprežil prakticky nikto. Takže GP im uvoľnil cestu a patrioti
najneskôr v roku 2012 dospeli k tomu, že musia odstaviť močiar a totálne vykoreniť ich štruktúry, ale
to je zo strany GP riskantné riešenie, lebo hrozí, že systém padne a prídu o zbytky moci, to
samozrejme nebráni tomu, aby skúšali staré triky.

A môžeme sa len dohadovať o tom, že prečo sa močiar vymkol GP kontrole, ale môj zdrojmi
podporený názor je, že buď mimozemšťania/kolonizátori obišli vedenie GP a priamo nadviazali
kontakty s deprivantmi, alebo iná skupina mimozemšťanov/kolonizátorov sem prišla a prebrala
kontrolu nad deprivantmi, čím de facto odsunuli GP na vedľajšiu koľaj. Dodávam, že podľa tých istých
zdrojov existujú aj mimozemšťania, ktorých cieľom je civilizácia, s ktorou sa dá spolupracovať ako so
seberovnou, lebo to čo tu máme dnes sa dá nazvať len výrokom „blázni prevzali vedenie blázninca“.
A tak nech je pravda ohľadom príčin kdekoľvek, GP to prinútilo konať a podporiť pre ľudstvo
pozitívne sily.

S pozdravom

Oracle 911

PS: Autori Dostatočnej Všeobecnej teórie Riadenia (DVTR) sú aj autormi tých hrubých kníh, na ktoré
odkazujem na konci každého článku.

PS2: Pozor, primárne netreba bojovať proti elitám, ale treba pracovať na obnove právneho a
sociálneho štátu a na alternatívnom systéme, ktorý je postavený na konceptu súbornosti.


